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Internt høringssvar vedr. rødt midterareal på Hvidkildevej 

 
På baggrund af en drøftelse i lokaludvalgets temagruppe for trafik, tog 
Vanløse Lokaludvalg beslutning om input til skolevejsprojektet på Hvid-
kilde på lokaludvalgsmødet den 21. november 2024. Vanløse Lokalud-
valg har på baggrund af ovenstående følgende input til skolevejsprojek-
tet: 
 
Vanløse Lokaludvalg arbejder for, at Vanløse skal være en bydel, hvor 
sikkerheden for bløde trafikanter er prioriteret højt, og hvor vi har gode 
skolevejsløsninger, der tager højde for udfordringerne med farlig og 
uhensigtsmæssig kørsel og parkering ved skolerne, så skolebørnene i 
Vanløse har mulighed for på cykel og som fodgængere at færdes sikkert 
til skole og fritidsaktiviteter i bydelen. 
 
Lokaludvalget ser derfor positivt på, at der skal laves hastighedsdæm-
pende foranstaltninger i form af indsnævring af vejen med kørebaneaf-
mærkning og et rødt midterareal, og at der etableres flytbare rondeller 
og krydsningsheller for at sikre, at midterarealet ikke kan fungere som 
overhalingsbane. 
 
Vanløse Lokaludvalg foreslår, at det fortsat overvejes, om der kan være 
mulighed for at kombinere cykelstier og parkeringspladser, så det bliver 
mere sikkert for skolebørnene at cykle på en smallere Hvidkildevej. 
 
Lokaludvalget er bekendt med, at Rødkilde Skole har ønsket, at der  
bliver indtænkt to vejbump som en del af projektet for at nedsætte  
hastigheden på Hvidkildevej. Dette kan være en udfordring, hvis der 
fortsat prioriteres plads til Copenhagen Grand Prix. 
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